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( dotycząca: objęcia terenów Cegielni Chylickiej regularnymi patrolami Straży Miejskiej

W imieniu Mieszkańców, szczególnie tych, których posesje sąsiadują z terenem Cegielni

Chylickiej (nr działek 2/7, 54,55,56 nr obrębu 03-16), zwracam się z prośbą o objęcie terenów

Cegielni Chylickiej regularnymi patrolami Straży Miejskiej.

Cegielnia Chylicka to ważne miejsce rekreacyjne dla mieszkańców Skolimowa i
przyjezdnych gości. Okolica ta cieszy się dużym zainteresowaniem o każdej porze roku, przy

czym wzrost liczby osób korzystających z tego miejsca przypada na sezon wiosenno-letni. Na

całodniowy wypoczynek przyjeżdżają tutaj rodziny z dziećmi, wędkarze, o każdej porze dnia

jest sporo osób spacerujących i biegających. Niestety na tym terenie obserwujemy także

niepokojące zjawiska, jak spotkania towarzyskie, podczas których spożywany jest w znacznej

ilości alkohol. a być może i inne środki odurzaiace. Zachowania osób w nich uczestniczacych sa

niekiedy chuligańskie, przez co mieszkańcy sąsiednich posesji i osoby odpoczywające nad
oliniankami nia cnija io hp7nipr7nic flhawiaia io „gł lania takich innidontńw na nnflrip

( Ponadto, brak monitorowania tego terenu przez służby porządkowe i brak koszy na śmieci

sorawia. że cześć osób korzystaiacych z uroków teEo mieisca. bez obawy o konsekwencie.

pozostawia po sobie śmieci tam, gdzie wcześniej wypoczywała.

Regularne patrole Straży Miejskiej, szczególnie w weekendy i dni wolne od pracy w sezonie

wiosenno-letnim, ograniczyłyby ilość spotkań towarzyskich w tej okolicy, którym towarzyszy

alkohol i być może inne środki odurzające, a także poczucie bezkarności w pozostawianiu po
%t%

Proszę o uwzględnienie mojej prośby, co z pewnością przyczyni się do poprawy

czystości i przede wszystkim bezpieczeństwa tego miejsca.
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( dotyczy: montażu koszy i postawienia pojemnika na śmieci na terenie Cegielni Chylickiei i
zaDewnienia reuIarneo odbioru odoadów z tego terenu orzez służby snrzataiace.

W imieniu Mieszkańców zwracam się z prośbą o montaż koszy i postawienie pojemnika

na śmieci na terenie CeRielni Chylickiei oraz zapewnienie regularneo odbioru odpadów z tego

obszaru przez służby sprzątające.

Teren Cegielni, na którym znajdują się trzy zbiorniki wodne, jest popularnym miejscem

aktywnego wypoczynku, rekreacji, wędkowania i spotkań towarzyskich mieszkańców

Konstancina oraz przyjezdnych gości. W okresie letnim jest to miejsce, które odwiedzają

rodziny z dziećmi, młodzież oraz wędkarze, spędzając tam cały dzień i korzystając z

przyrodniczych walorów tego miejsca. Aby zobrazować zainteresowanie tym miejscem wskażę,

że w ostatnią niedzielę) w tym samym czasie, przebywało tam około 60 osób. Na chwilę obecną

na terenie Cegielni i wjej okolicy nie ma żadnego publicznego kosza na śmieci (najbliższy mały

kosz znajduje się przy przystanku autobusowym w pobliżu Biblioteki Publicznej w Skolimowie).

W efekcie po odwiedzających pozostają góry śmieci, a ciężar dbania o czystość terenu Cegielni

od lat spoczywa na Mieszkańcach najbliższej okolicy. Skala problemu pozostawianych śmieci

jest tak duża, że lokalna społeczność kilka razy w roku zmuszona jest organizować akcje

sprzątania tego terenu.

W celu zadbania o czystość i porządek na terenie Cegielni i jej okolic niezbędny jest

montaż koszy i umieszczenie pojemnika na śmieci w kluczowych punktach, które zostały

uzgodnione przeze mnie z Mieszkańcami sasiednich Dosesji:

1. przy mniejszym zbiorniku wodnym (wejście/wyjazd od ulic: Jodłowej i Grabowej) w

okolicy tablic7ki ;akazuiacpi śmiecenia

2. przed wejściem/wjazdem od dodatkowo przy zbiegu ulic: Jodłowej i Grabowej po

stronie lasku,
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3. przy wejściu od ulicy Łąkowej (po lewej, niezabudowanej stronie ulicy za parkingiem i
nItm mnowrnwym nr7r4 flr?Prk7J(fllPml

4. przy wejściu od głównej ulicy Wierzbnowskiej w okolicy nr 33 (droga dojazdowa na
działce 53/8 iest wewnetrzna droEa Drywatna — brak zody Mieszkańców na kosz na
śmieci w tej części).

W lokalizacji nr 1 sugeruję umieszczenie dużego pojemnika na odpady z uwagi na fakt, że
przebywa tam najwięcej ludzi, są tam zazwyczaj parkowane samochody i jest tam zwykle
najwięcej porzuconych śmieci.

W lokalizacji nr 2,3,4 sugeruję montaż koszy (ew. montaż kilku koszy uwzgledniających
segregację odpadów: szkło, plastik i odpady zmieszane).

Montaż koszy i postawienie pojemnika na śmieci zapewne nie rozwiąże całkowicie
problemu czystości na terenie Cegielni (podrzucane są odpady wielogabarytowe), ale na
pewno stanowi właściwy krok w tę stronę. Taka inicjatywa gminy będzie wyraźnym
komunikatem dla porzucających śmieci, że władze samorządowe troszczą się o utrzymanie
porządku na tym terenie i są zdolne do jego egzekwowania. Warto zauważyć, że wśród śmieci
często znajdują się pozostałości z grillowania, puszki, pieluchy i inne tzw. brudne opady, które

sprawiają kłopot z zabraniem ich ze sobą przez odpoczywających. Wiele z nich jest

zostawianych pod tabliczka zakazuiacą śmiecenia. Wnioskuię, że gdyby na miejscu był kosz,
zostałyby do niego wrzucone.

Jednocześnie. w zwiazku z orośba o montaż koszy i umieszczenie ooiemnika na śmieci
na terenie Cegielni, prosimy o zapewnienie ich regularnego opróżniania przez służby
nr7taiarc fl7O7 rabi rnk nrni r7ym w nkreie winsennn-letnim kiedy tn mieisre ndwied,a

najwięcej osób, wskazane jest wywożenie śmieci co najmniej raz na dwa tygodnie.

Wierze, że ninieisza prośba zostanie rozpatrzona oozytywnie, a kosze i poiemnik na
śmieci zostaną niezwłocznie umieszczone we wskazanych miejscach, koniecznie przed

sezonem letnim.
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